
 

Protokół Nr 5/2019 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                  

i Transportu w dniu 16 kwietnia 2019 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane przez: 

Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym proponowanym 

porządkiem posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 58/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 12 kwietnia 2019r. w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, 

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 

                                                                                                                 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty                

i Transportu wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecni wszyscy: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 

4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

5. Anna Czesława Żero   Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

2. Monika Dygas   Skarbnik Gminy 

3. Elżbieta Szymańska   Kier. Ref. BP 

4. Alina Adamczyk   Inspektor Ref. OR 

 

Ad.1 Przewodniczący obrad otworzył posiedzenie powitał przybyłych na posiedzenie 

członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu oraz osoby 

zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowania decyzji.  

 

Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił się 

do członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków 

poddał pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja w głosowaniu jawnym głosami 5 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 zaproponowany porządek posiedzenia przyjęła                 

w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 58/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 12 kwietnia 2019r. w sprawie 



przygotowania projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk. 

(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 58/2019 Wójta Gminy Brańsk 

z dnia 12 kwietnia 2019r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady V sesji 

Rady Gminy Brańsk):  

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów     

w gminie Brańsk  
Pani Elżbieta Szymańska Kier. Ref. BP przedstawiła projekt uchwały a następnie 

udzieliła odpowiedzi na zadawane pytania przez radnych. 

Radni zgłosili wniosek o wystąpienie z pismem do Ministra Infrastruktury w sprawie 

pozytywnego uzgodnienia zmian w planie zagospodarowania przestrzennego             

w miejscowości Domanowo. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów:„za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

2) Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej: 

Inspektor Ref. OR przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

3) Projekt uchwały w sprawie przekazania w 2019 roku środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu pojazdów oznakowanych  na wyposażenie Komendy 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim: 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem oraz planowane kwoty dotacji            

z pozostałych gmin Powiatu Bielskiego. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r: 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

   Wójt Gminy dodatkowo poinformował – „Ministerstwo Spraw Wewnętrznych                      

i Administracji pozytywnie rozpatrzyło wniosek gminy o dofinansowanie zakupu nowego 

samochodu pożarniczego. Planuje się, że koszty zakupu będą pokryte z następujących źródeł: 

wkład własny gminy 300tys.zł (środki pozyskane od sponsorów), Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 250tys.zł, dotacja z Krajowego Systemu 

Ratownictwa Gaśniczego z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 185 tys.zł, 

środki ubezpieczeniowe  25tys. zł. Przewidywany całkowity koszt zakup samochodu 760tyszł 

(bez wyposażenia), o pojemności wody od 3,5-4 tys. litrów. Pojazd zostanie skierowany do 

Jednostki OSP Mień. W związku z tym, że wieś Mień położona jest przy drodze krajowej, 

jednostkę będzie  można włączyć do Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego.              

W ubiegłym roku jednostka OSP Mień została wyposażona w urządzenia za ok 80 tys. zł przy 

wkładzie własnym gminy tylko 840zł, więc będzie można spiąć to w jedną całość. Wcześniej 

były podejmowane próby zakupu 3 samochodów pożarniczych w ramach Projektu 

Transgranicznego, niestety Gmina Brańsk  nie otrzymała dofinasowania (dofinansowanie 

otrzymała Gmina Siemiatycze). Warunki dofinansowania też były zmienione zakładano 



dofinansowanie w wysokości 80% a później zmieniono na 60%, także gmina musiałaby          

z budżetu dołożyć ok 1mln. zł”.  

   Inspektor Ref OR zapytała czy zostały zaplanowane środki finansowe w kwocie 6 tys. zł 

jako dotacja dla SPZOZ Łapy na zakup używanego samochodu dowożącego pacjentów do 

Stacji Dializ?. 

 Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi, że środki finansowe w budżecie gminy nie zostały 

zabezpieczone. 

   Wójt Gminy powiedział – „do sprawy będzie można wrócić, gdy szpital przedłoży 

informację jaki pojazd zamierzają kupić i jakie środki finansowe na to przeznaczą, jakie jest 

zaangażowanie gmin w to przedsięwzięcie? 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata     

2019-2023 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Komisja wydała pozytywną Opinię Nr 7/3/2019 w sprawie projektów uchwał pod obrady V 

Sesji Rady Gminy Brańsk. (Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 

 

 

Ad. 4  Sprawy różne: 

   Inspektor Ref. OR przypomniała radnym o składaniu oświadczeń majątkowych za 2018r. 

oraz poinformowała o naradzie sołtysów w dniu 29 kwietnia 2019r.w Gminnym Ośrodku 

Upowszechniania Kultury w Kalnicy. 

 

Ad. 5  Zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

  

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1005 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/ Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            /-/ Marek Brzozowski 

 

 

        

 

 

 


